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PROTOKÓŁ NR XXXI/2017 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 września 2017 roku 

 

XXXI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Sportu - Anna Wilisowska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXI sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa zanim przedstawię 

porządek obrad bardzo proszę o  wprowadzenie autopoprawek do  zaproponowanego porządku obrad. 

Uchwały będę wprowadzała zgodnie z artykułem 20 ustęp 5 ustawy o samorządzie gminnym: 

1.W pkt. 17 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Długiej  

w północno-środkowej części wsi Pełczyce. 

2.W pkt. 22 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

Damianowice. 

3.W pkt. 24 wprowadzam uchwałę w brzmieniu:  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Kobierzyce zajętych pod urządzenia, 

sieci wodociągowe i sieci kanalizacji sanitarnej wraz z posadowionymi na nich budynkami 

i budowlami. 

4.W pkt.25 wprowadzam uchwałę w brzmieniu: w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur wokół Kościoła p.w. 

Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod 

wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa Męczennika w Domasławiu. 

Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad.  
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Czy ktoś z państwa ma wnioski do porządku obrad? Nie widzę wniosków, przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z 

autopoprawkami – proszę o podniesienie ręki. 

Za 13 osób/ 13 obecnych 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX i XXX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2017. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2017. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej w środkowo-

zachodniej części wsi Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Kobierzyckiej i Długiej w 

północno-wschodniej części wsi Królikowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu 

Rolantowice.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w południowo-wschodniej części 

obrębu Szczepankowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Dębowej w północno-

zachodniej części wsi Tyniec Mały. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Brzozowej w południowo-

zachodniej części wsi Żerniki Małe. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Długiej w północno-

środkowej części wsi Pełczyce. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie.  

19.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Królikowice . 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kuklice. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na włączenie w granice Wałbrzyskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK” nieruchomości położonych w obrębie 

Krzyżowice-Wierzbica, Gmina Kobierzyce. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Kobierzyce zajętych pod urządzenia, sieci 

wodociągowe i sieci kanalizacji sanitarnej wraz z posadowionymi na nich budynkami 

i budowlami. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur wokół Kościoła p.w. Św. Wojciecha Biskupa 

i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha 

Biskupa Męczennika w Domasławiu. 

26. Interpelacje radnych. 

27. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

28. Zapytania radnych i sołtysów. 

29. Wnioski i sprawy różne. 

30. Komunikaty Przewodniczącej. 

31. Zakończenie obrad.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zanim zaczniemy procedować 

porządek obrad,  chciałam państwu przekazać informację. 19 września w Topaczu odbyła się 

uroczystość pod hasłem Wzorowa Gmina, Wzorowa firma. Zorganizowane to zostało przez Wojewodę 

Dolnośląskiego, Marszałka Województwa i Związek Powiatu Wrocławskiego. To była nagroda dla 

wzorowych gmin z obszaru Dolnego Śląska. Gmina Kobierzyce jako jedyna z Dolnego Śląska zdobyła 

certyfikat Wzorowej Gminy. Statuetka Lider Infrastruktury Komunalnej i Transportu Publicznego. 

Chciałam państwu powiedzieć, że na terenie województwa dolnośląskiego nasza gmina jest jedyną 

gminą, która ma transport lokalny i za to dostaliśmy tą nagrodę jako uhonorowanie , że wyszliśmy 

naprzeciw potrzebom mieszkańców. Jest jeszcze jedna taka nominacja dla pana wójta – Lider z 
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powołania. Pan wójt dostał nominację, w uznaniu zasług na rzecz wieloletniego zaangażowania w 

rozwój gminy Kobierzyce oraz za szeroką działalność społeczną. Czy dostanie pan wójt tą nagrodę 

tego jeszcze nie wiemy, ale pod koniec miesiąca ma to być ogłoszone. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXIX i XXX Sesji Rady Gminy? 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę osobno głosować, bo nie każdy był na sesjach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Dobrze. To proszę – najpierw 

protokół z XXIX sesji Rady Gminy. 

Za – 12 osób /z 14 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z  XXX Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób /z 14 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokoły zostały 

przyjęte. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki przeczytał sprawozdanie 

z bieżącej działalności.               / załącznik nr 2/.  

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego - Piotr Ligas przeczytał sprawozdanie z 

bieżącej działalności.               / załącznik nr 3/.  

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 

1. Strona 50 – 60 000 zł, opłaty KOSIR czego to dotyczy? 

2. Strona 51 – dotacja dla spółek wodnych, czy spółki występowały z wnioskiem? 

3. 90 000 zł – ilu pracowników samorządowych? 
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4. 50 000 zł i 35 000 zł – czego dotyczą te dotacje, bo jeśli remontu to czy pani dyrektor 

występowała do wójta z planem czy też postawiła nas przed faktem dokonanym? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: 

1. Pani dyrektor KOSIR-u prosiła o zwiększenie planu dochodów. 

2. Spółki wodne mają stałe zapotrzebowanie na pieniądze. Wniosek został złożony do pana Wójta. 

3. Odchodzący na emeryturę pracownicy – 6 osób. 

4. Dotacje podmiotowe dla KOK-u – dotacja podmiotowa nie podlega szczegółowemu rozliczeniu . 

Dochody ze sportu były dotąd pożytkowane przez całą instytucję. Po podziale GCKIS porządkujemy 

te sprawy. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Każda wieś ma świetlicę a po likwidacji kawiarni młodzież 

w Kobierzycach ma tylko budkę z piwem. Ja myślę o potrzebie budowy świetlicy w Kobierzycach. 

Radny Łukasz Orfin: Zmniejszenie zadania – zarząd melioracji. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki: Zarząd Melioracji 

nas poinformował o rezygnacji z tego tematu. 

Radny Łukasz Orfin: Ceny kosztorysowe spółek wodnych nie są najkorzystniejsze na rynku. Za te 

pieniądze byśmy zrobili 150 km rowów. Należałoby wypuszczać zapytanie ofertowe . Przekazujemy 

pieniądze firmie, która później realizuje podobny zakres na rynku za mniejsze pieniądze. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki: Temat do 

rozważenia w przyszłości. Ja tą uwagę przekażę. Natomiast zawsze są plusy i minusy. Bo tu byśmy 

weszli w temat przetargu. Póki co jest to dla nas korzystna organizacyjnie współpraca.  

Radny Łukasz Orfin: Idą pieniądze wg kosztorysu. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Zmienia  się prawo wodne. Przed nami jest rewolucja w tym 

temacie. Obiecuję,  że  w sprawozdaniu za 2017 rok będzie to dokładnie przekazane – jaka stawka, ile 

km itd. 

Radny Czesław Stadnik: Nie zawsze najniższa cena jest gwarancją jakości. Mamy takie 

doświadczenia. 

GŁOSOWANIE:  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14  radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXXI/578/17 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ponieważ tutaj przy omawianiu 

zadań pan Krasicki wspomniał o , że doszła do WPF-u kwota w związku z kanalizacją, jak pani 

skarbnik omówi uchwałę to zarządzę przerwę, żeby Komisja Budżetowa wydała opinię w sprawie 

tego projektu uchwały. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ogłaszam 5 minut przerwy. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady. Stwierdzam, że 

po przerwie Rada posiada quorum i jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

wnioskuje o umieszczenie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kobierzyce planu remontu i 

rozbudowy obiektu wielofunkcyjnego wraz z przedszkolem na terenie miejscowości Ślęza, przy ulicy 

Przystankowej. Inwestycja do realizacji w latach 2018-2020, wysokość inwestycji 5 milionów złotych. 

 Wyżej wymieniona inwestycja jest już w trakcie projektowania i brak wskazania źródeł finansowania 

dalszych jej etapów grozi opóźnieniem powstania kolejnych miejsc przedszkolnych, niezbędnych w 

naszej gminie.  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Na koniec października zaplanujemy realizację tej inwestycji 

dostosowując wieloletnią prognozę do tego zadania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/579/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki omówił projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Mariusz Przeździęk: Paragraf 2 pkt 2 – opieki nad wolno żyjącymi kotami w tym ich 

dokarmianie.  U mnie na osiedlu jest dużo kotów, ale z tego dokarmiania korzystają lisy i szczury. Jest 

obawa ze strony mieszkańców, że te lisy są wściekłe. Takie zapraszanie dzikich zwierząt do naszych 

domostw nie jest wg mnie dobre. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Szanuję pracę ludzi, którzy się zajmują bezdomnymi 

zwierzętami, ale te bezdomne zwierzęta nie biorą się z bezdomności tylko z tego, że ktoś dostaje na 

urodziny czy na gwiazdkę a później to zwierzę bezczelnie wywozi na ulicę i stąd się bierze ta 

bezdomność. Ja chciałabym, żeby z taką troską nasze państwo – uchwałami, ustawami – zajmowało 

się ludźmi starszymi, dziećmi niepełnosprawnymi i dziećmi chorymi.  

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Pan Wojewoda dość mocno wymagał od nas tej uchwały, ale 

przepisy ulegają zmianie. Legislator wymyślił nowe przepisy na temat bezdomności zwierząt, 

wymyślił, że wszystkie zwierzęta muszą być czipowane. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Ja w kwestii dokarmiania – karmimy krótkoterminowo np. rano, a rano 

lisy nie przyjdą. Nie możemy sypać takiej ilości karmy, żeby lisy się karmiły w nocy. Lis potrafi 

przejść pionowo dwumetrowy odcinek i nie ma z tym problemu. Kot jeśli ma wysypaną karmę rano, 

on w ciągu dnia do godziny czasu to zje i to mu powinno wystarczyć na cały dzień. Koty, które będą 

kastrowane i sterylizowane, proponowałbym w umowie z firmą, która to będzie robić, o czipowanie 

takiego kota i zgłaszanie numeru czipa. Wyeliminuje to kastrację i sterylizację na koszt gminy, kotów 

które nie są wolnożyjące i które mają właścicieli a mimo wszystko ktoś może składać wniosek. Czy 

jest ustalona w umowie cena za sterylizację i kastrację, bo wiem, że poniżej pewnej kwoty nie da się 

zrobić porządnie sterylizacji i koty po kilku dniach mogą chodzić z wypadniętymi jelitami. Znam takie 

przypadki z gmin ościennych.  

Monika Pilichowska: Jeśli chodzi o czipowanie kotów bezdomnych – my mamy umowę zawartą z 

gabinetem weterynaryjnym Kama w Kobierzycach. Umowa mówi, że po zabiegu sterylizacji, kastracji 

kot ma nacięte uszko, co świadczy o tym, że jest bezdomny i odbył ten zabieg. Cena – 100 zł za 

sterylizację a za kastrację 50 zł. To nie jest karmienie tylko dokarmianie. Przyznajemy 1 kg na 

jednego kota na jeden miesiąc.  

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od glosowania podjęła uchwałę 

 

nr XXXI/580/17 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki omówił projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/581/17 w sprawie określenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.10 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/582/17w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Wyszedł radny Łukasz Orfin. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/583/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Spółdzielczej w środkowo-zachodniej części wsi 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.12. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Na salę obrad wrócił radny Łukasz Orfin. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/584/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Kobierzyckiej i Długiej w północno-wschodniej 

części wsi Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/585/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Rolantowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Salę obrad opuścił radny Jarosław Zawisza. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/586/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w południowo-wschodniej części obrębu Szczepankowice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Krzysztof Kmiecik: Droga dojazdowa do tej posesji jest wąska. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak, jest prywatna. Wniosek 

dotyczył tylko 1 działki.  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/587/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Dębowej w północno-zachodniej części wsi Tyniec 

Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Na salę obrad wrócił Radny Jarosław Zawisza. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/588/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Brzozowej w południowo-zachodniej części wsi 

Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/589/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Długiej  

w północno-środkowej części wsi Pełczyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Czy do tej ulicy była koncepcja innej nazwy? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Nie. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/590/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Czy do tej ulicy była koncepcja innej nazwy? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Nie. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/591/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Królikowice . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Czy do tej ulicy była koncepcja innej nazwy? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak, była we wniosku Jaśminowa. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/592/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kuklice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Czy do tej ulicy była koncepcja innej nazwy? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Nie. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/593/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa negatywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. Komisja Rolnictwa zawnioskowała, żeby nadać nazwę ulicy Spacerowa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Od ośmiu lat proszę, żeby komisja zrobiła indeks nazw 

ulic. Poza tym z tego co wiem, nazwa tej ulicy została zaakceptowana na zebraniu wiejskim. Nie wiem 

po co państwu jest potrzebne ingerowanie w lokalną społeczność. Czy na ulicy Filmowej w Bielanach 

będą kręcić filmy? Czy na ulicy Akacjowej będą sadzić akacje? Nie jest to nazwa obsceniczna, 

uwłaczająca. Jeżeli jest taka wola mieszkańców zaakceptowana na zebraniu wiejskim to bądźmy 

konsekwentni i przychylmy się do wniosku mieszkańców a jeżeli komisja proponuje to wróćmy 

propozycję komisji na zebranie wiejskie, żeby to mieszkańcy zadecydowali jak ma się nazywać ulica 

w ich miejscowości. Ja nie ingeruję w nazwy ulic w Małuszowie, w Ślęzie, w Bielanach ale jeżeli to 
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dotyczy Kobierzyc i taka jest wola mieszkańców - moich wyborców to ja to akceptuję jeśli to nie jest 

niezgodne z ogólnie przyjętymi zasadami.  

Radny Mariusz Przeździęk: Jak była dyskusja na temat nazwy ulicy w Tyńcu nad Ślężą – 

pogodziliśmy mieszkańców bo były dwa stanowiska, nie chcieliśmy ich dzielić przyznając rację jednej 

ze stron. Jeśli tutaj wszyscy mieszkańcy są za tą nazwą to nie rozumiem dlaczego pani 

przewodnicząca nie jest „dobrą mamusią” dla wszystkich tak jak dla Jarka Zawiszy tylko 

przewodnicząca rady gminy dopuszcza do kłótni a wręcz sama wywołuje takie konflikty. Jeśli chodzi 

o przewodniczącego Muraczewskiego – panie Wieśku, znam pana ponad 20 lat, nieraz był pan dla 

mnie autorytetem, nie raz bywałem u pana w domu, znam pana osobiście i prywatnie. Dlatego również 

dziwi mnie to dlaczego obradujecie w taki sposób. Ta nazwa nikogo nie obraża, nie kojarzy się źle.  

Uważam, że w tej sytuacji powinniście się wycofać z tej sytuacji i macie ostatni moment, żeby wyjść z 

twarzą.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa. Dzisiaj jest sesja – 

jest piątek. W środę po południu pan Raś do mnie zadzwonił jako radny, że jest zebranie w 

Damianowicach i tam człowiek potrzebuje nadania numeru a nie ma nazwy ulicy i czy można jeszcze 

uchwałę o nazwie ulicy przyjąć do porządku obrad. Zgodnie z procedurą nie powinnam tej uchwały 

przyjąć dlatego, że trzeba było się zwrócić zgodnie z procedurą do pana wójta. Pan wójt by zlecił 

przygotowanie projektu uchwały, ale jeśli jest okres krótszy niż 7 dni przed sesją to mogę odmówić 

nawet panu wójtowi i nie przyjąć dodatkowej uchwały. Ale wyszłam naprzeciw mieszkańcowi, 

któremu bardzo zależało, powiedziałam dobrze panie radny, proszę tą uchwałę przynieść. 

Zadzwoniłam  do pana Grzegorza Maszki i poprosiłam żeby taką uchwałę przygotował, chociaż to nie 

było w mojej kompetencji. Na następny dzień wpłynęła uchwała do Biura Rady, patrzę i jest na niej 

napisana nazwa ulicy Rajdowa. Zadzwoniłam do pana Rasia i zapytałam dlaczego taka nazwa. Pan 

Raś odpowiedział mi na to, że na tej ulicy mieszka pan, który lubi rajdy. Powiedziałam mu tak: Adam, 

nauczeni smutnym doświadczeniem, może ktoś z radnych będzie miał jakieś uwagi do tej nazwy ulicy 

to może weź jakąś alternatywę, żeby później nie było tak, że przez trzy sesje przyjmujemy nazwę 

ulicy jak to miało miejsce w Tyńcu nad Ślężą. Pan Raś powiedział – tak będę miał alternatywę, o 

czym mnie poinformował na następny dzień na spotkaniu z organizacjami pozarządowymi. Wczoraj 

na komisji rolnictwa gdzie była omawiana ta uchwała wręcz mnie posądził o to, że ja obdzwoniłam 

wszystkich radnych po to, żeby ich nastawić, żeby nie głosowali za ulicą Rajdową. Wczoraj mu 

powiedziałam, panie radny proszę nie wkładać w moje usta rzeczy, których nie powiedziałam, czynów 

których nie wykonałam. Nawet nie wiem jaka była opinia klubowa w tej sprawie bo mnie na klubie 

nie było. 

Radny Adam Raś: Najpierw zadam pytanie czy był jakiś wniosek do komisji o nadanie innej nazwy 

ulicy? 

Radny Wiesław Muraczewski: Nie, nie było. 
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Radny Adam Raś: Kolejny raz próbujemy zmienić nazwę ulicy wbrew woli mieszkańców. Pani 

przewodnicząca jak najbardziej ma rację, tak było jak mówiła. Teraz powiem jak było na zebraniu. 

Jeden z mieszkańców przyszedł na zebranie i powiedział, że buduje dom i potrzebuje nadać nazwę 

ulicy. Zaproponował ulicę Rajdową. Argumenty jego były takie, że od  wielu lat mieszka na ulicy 

Spółdzielczej i cała poczta, która przychodzi do niego błąka się gdzieś po całej gminie. Dlatego 

wybrał taką nazwę ulicy jakiej nie ma w całej gminie. Drugi argument był taki, że jest to ulica, która 

dochodzi do boiska. Mieszkańcy zaproponowali, żeby nazwać ulicę Sportową - jak najbardziej będzie 

się łączyła z ulicą Rajdową bo rajdy to też sport. Zapytała pani czy mam alternatywę. Nie mam takich 

kompetencji, nie chciałbym się mieszać w wolę mieszkańców, żeby nadawać nazwę ulicy. Z tego co 

wiem, pani zadzwoniła do pani sołtys, żeby pani sołtys również zasugerowała jakąś nazwę i pewnie 

pani sołtys zasugerowała ulicę Spacerową choć prawdę mówiąc zarówno pani sołtys jak i ja 

zostaliśmy postawieni w trudnej sytuacji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nigdy nie dzwoniłam do pani sołtys 

w tej sprawie. Więc proszę nie mówić takich bzdur. 

Radny Adam Raś: Tego nie wiem. Może i nie. Ok. pani Przewodnicząca mówi, że zrobiła jakiś tam 

ukłon w  kierunku mieszkańców. Oczywiście. Pech chciał, że nie jest to jedyna dzisiaj uchwała o 

nadaniu nazwy ulicy. Mieszkańcowi zależy na nadaniu nazwy ulicy. Uważam, że nie powinniśmy 

zmieniać.   

Radny Henryk Łoposzko: Na klubie usłyszałem wersję, że prywatny właściciel chce taką nazwę. Na 

pytanie czy pani sołtys jest za taką decyzją - nie miałem takiej odpowiedzi. Uważam, że taka nazwa w 

pewnym sensie może prowokować do szybkiej jazdy na ulicy, ale nie  wiedziałem, że było zebranie 

wiejskie i przyjęło bez sprzeciwu taką nazwę. Mam mieszane uczucia jak zagłosować.  

Radny Wiesław Muraczewski: Odnośnie regulaminu - już kiedyś mieliśmy opinię prawną, że 

ustawodawca nie pozwala na tworzenie indeksów ulic. Jeśli chodzi o to, dlaczego wnioskowaliśmy o 

taką nazwę ulicy – nazwa ulicy Rajdowej kojarzy się z możliwością rozwinięcia tam dużej prędkości. 

Za chwilę mieszkańcy z tamtej ulicy będą wnioskowali o progi zwalniające. Ja przypomnę, że nikt 

inny jak radny Przeździęk wnioskował o to , aby na ulicy Chabrowej w Wysokiej postawić 5 progów 

zwalniających dlatego, że mieszkańcy jeździli bardzo szybko. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Pan radny Przeździęk podważył 

autorytet przewodniczącej, podważył autorytet przewodniczącego komisji i tak proszę nie robić więcej 

bo to nie jest mile widziane, nie znał pan tematu sprawy bo nawet nie był pan na komisji i nie 

usprawiedliwił się pan dlaczego pana nie było. Proszę więc nie podważać mojego autorytetu jako 

przewodniczącej bo sobie tego nie życzę.  

Radny Wiesław Muraczewski: Statut naszej gminy pozwala na to, żeby to Komisja Rolnictwa 

opiniowała i wnioskowała nadanie nazwy ulicy a Rada Gminy przyjmuje bądź nie przyjmuje 

proponowane nazwy przez mieszkańców, radę sołecką czy sołtysa. To dzisiaj czynimy. 
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Zaproponowaliśmy naszą nazwę, którą będziemy głosowali. Jeśli państwo maja inną alternatywę, to 

proszę zaproponować wniosek, może się rada do tego przychyli.  

Radny Wiesław Szwed: W pierwszej chwili jak dostałem materiały to miałem takie odczucia jak 

przewodnicząca, faktycznie może się to kojarzyć z tym, że mogą tam być wyścigi rajdowe, ale po 

pierwsze – tam będzie mieszkał właściciel, który zgłosił taką nazwę, po drugie zebranie sołeckie 

wyraziło zgodę na tą ulicę, a po trzecie w Polsce takich ulic mamy 17 wg danych GUSu. Skoro w 

takich miastach jak Gdańsk czy Szczecin nazwa ta nie była problemem to nie sądzę, żeby u nas 

stanowiła problem. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Po pierwsze zróbmy głosowanie nad nazwą ulicy 

Rajdowej, po drugie chciałam powiedzieć w swoim własnym imieniu, że autorytetu nie buduje się 

krzykiem, niepotrzebną dyskusją tylko mądrymi decyzjami.  

Radny Dariusz Matuszewski: Lubię pana Mariusza Przeździęka ale wypowiedź pana mi się nie 

podobała, a zwłaszcza epitety bo to było złośliwe, „dobra mamusia” to epitet, który nie pasuje do sesji, 

proszę na przyszłość nie używać takich słów. Mi jest wszystko jedno jak ta ulica się będzie nazywała, 

dlatego jeśli ktoś składa wniosek to jestem za tym, żeby przełożyć to głosowanie na następną sesję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: To nie jest dobry wniosek, żebyśmy 

to przekładali, ponieważ już zadecydowaliśmy, że nazwa ulicy weszła do porządku obrad, państwo 

radni żeście przyjęli ten porządek obrad, więc nie widzę potrzeby wyciągania tej uchwały z porządku 

obrad. 

Radny Adam Raś: Zaskoczyła mnie wypowiedź pana przewodniczącego komisji rolnictwa, którego 

bardzo cenię, który powiedział – ja tak to zrozumiałem – mieszkańcy sobie mogą mówić, a my 

podejmujemy decyzje.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przegłosujemy wniosek radnej 

Kasprzyk o zamknięcie dyskusji. Kto z państwa jest za zamknięciem dyskusji proszę o podniesienie 

ręki. 

Za – 14/14 obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że dyskusja została 

zamknięta. Teraz przechodzimy do wniosku Komisji Rolnictwa o nadanie nazwy ulicy Spacerowej. 

Kto z państwa jest za nadaniem nazwy ulicy Spacerowej proszę o podniesienie ręki. 

Za - 5 

Wstrzymało się od głosu – 2 

przeciw – 7 osób 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że wniosek został 

odrzucony. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

7  głosami „za”, przy 3 osobach „wstrzymujących się od głosu” i 4 osobach „przeciw”  podjęła 

uchwałę 

nr XXXI/594/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Na przyszłość proszę państwa - 

szanujmy się, rozmawiajmy kulturalnie a nie skaczmy sobie do oczu bo siedzą osoby postronne, 

wyborcy, mieszkańcy i źle nas oceniają. Może ja podniosłam głos do pana Przeździęka i do pana 

Rasia, ale jest mi przykro z tego powodu, że ktoś podważa moje kompetencje a szczególnie co 

powiedział pan Raś, że rozmawiałam z panią sołtys, że namówiłam wszystkich radnych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Mówiła moja teściowa – nie rób 

komu dobrze, nie będzie ci źle. Miała rację, bo gdybym tego nie wprowadziła do porządku obrad, nie 

byłoby takich epitetów do mojej osoby. 

Radny Adam Raś: Dziękuję pani przewodnicząca za wprowadzenie do porządku obrad. Nie była to 

jedyna wprowadzona uchwała, bo nawet na ostatniej sesji było około 10 projektów wprowadzonych 

dodatkowo do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Tak, ale było to w terminie , zgodnie 

z procedurą. A tutaj pan mnie prosił poza procedurą i ja to uczyniłam.  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/595/17 w sprawie wyrażenia zgody na włączenie w granice Wałbrzyskiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK” nieruchomości położonych w obrębie Krzyżowice-

Wierzbica, Gmina Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.24. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska - Rafał Krasicki omówił projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/596/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Kobierzyce zajętych pod urządzenia, sieci 

wodociągowe i sieci kanalizacji sanitarnej wraz z posadowionymi na nich budynkami 

i budowlami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Skarbnik Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXI/597/17 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur wokół Kościoła p.w. Św. Wojciecha Biskupa 

i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha 

Biskupa Męczennika w Domasławiu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.26. 

Brak. 

 

Ad.27. 

Brak. 

 

Ad.28. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Wczoraj w Gazecie Wrocławskiej była informacja, że 

Urząd Marszałkowski udziela dotacji na budowę hal targowych do sprzedaży płodów rolnych przez 

rolników. Czy coś w materii budowy hali targowej na terenie Kobierzyc wiadomo? Czy w jakiś 

sposób próbujemy pozyskać na ten cel pieniądze?  

Rafał Krasicki: Spróbuję udzielić wstępnej odpowiedzi. Odnośnie targowiska w Kobierzycach  - 

kiedyś mieliśmy koncepcję, aby to się działo na parkingu koło ośrodka zdrowia, ale później uznaliśmy 

że to nie jest do końca komfortowe miejsce do takiej działalności. Wystąpiliśmy do Kolei o 

pozyskanie nieruchomości, ale tam są warunki bardzo trudne bo są zabudowania, są mieszkańcy. Od 

tego pozyskania na ten moment odstąpiliśmy. Pozostaje temat otwarty – gdzie. Jak będzie pan wójt to 

zapoznamy się z tym programem i przedyskutujemy. 

Radny Czesław Stadnik: Kiedyś prosiłem i wspominałem o tym, że w ośrodku zdrowia w 

Kobierzycach jest bardzo wysoki krawężnik i jest problem z podjazdem dla osób niepełnosprawnych. 

Przypominam o tym i jeszcze raz bardzo proszę. Ulica Tyniecka jest zakończona, bardzo ładnie to 

wygląda, tylko została ta część przy przejeździe kolejowym. Czy my to będziemy wykonywali czy 

czekamy na PKP? 

Rafał Krasicki: Wykonawca miał to wykonać i pytałem kilka dni temu o to, przekonywał, że wejdzie 

i zrobi to. Tam jest nie tylko obniżenie krawężnika – zrobiliśmy tam mały projekcik z przebudową 

chodnika.  

Piotr Ligas: Chodnik w Domasławiu – prawnie jest to w tej chwili niemożliwe do wykonania, pani 

dyrektor z Zarządu Dróg przez 1,5 roku załatwiała ten temat i z tego co wiem dalej nie załatwiła i 

chodnik w tym miejscu nie powstał i prawdopodobnie nie powstanie. Pewnie będziemy musieli się 

tym zająć. 

Radny Jarosław Zawisza: Sprawy drogowe – prosiłbym o wyjaśnienie, dlaczego najpierw drogę 

maluje się próbnymi, tymczasowymi pasami, a dopiero po jakimś czasie ostatecznie. Było mówione = 

że  remont przy ulicy Polnej miał być robiony w nocy a widzę, że jest robiony w dzień.  

Piotr Ligas: Organizacja ruchu , dlaczego jest wykonywana tymczasowa a później docelowa – to 

wynika z konstrukcji nawierzchni ponieważ nawierzchnia paruje przez okres około 2-3 miesięcy, 

wykonanie od razu wielowarstwowych pasów powodowałoby łuszczenie. Co do pytania  dlaczego w  

dzień – taka była sugestia Generalnej Dyrekcji. Generalna Dyrekcja ma większe doświadczenie w 

remontach takich odcinków. 
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Radny Jarosław Zawisza: Niedługo będzie robiona ulica Kolejowa –Wrocławska, skrzyżowanie, 

wójt zapewnia, że w tym roku to zadanie będzie wykonane. Chciałem zapytać kiedy i czy też będzie w 

dzień robione. 

Piotr Ligas: Sygnalizacja będzie robiona na pewno w dzień bo tego się nie da inaczej zrobić, ona 

polega na wymianie sygnalizatorów czyli nie będzie ingerencji w pas drogowy, więc tu nie będzie 

problemu. Sygnalizacja świetlna jest przygotowywana. 20 dni od daty podpisania umowy, myślę że do 

końca października będzie to wykonane.  

Radny Jarosław Zawisza: Sprzątanie nieruchomości,  na których nic nie jest wybudowane. Mam 

dużo sygnałów od  mieszkańców – ulica Wrocławska 32, tam jest płot. To już chyba zagraża pieszym.  

Piotr Ligas: Posiadłość prywatna, monity idą, zgłosiliśmy do nadzoru budowlanego ale nadzór uznał 

że nie zagraża bezpieczeństwu.   

Radny Jarosław Zawisza: To prośba o wysłanie kolejnego monitu. 

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek: Podziękowania dla ekipy bo mieszkańcy nie są chętni do 

jakiejkolwiek pomocy. 

Radny Łukasz Orfin: Trzy sprawy: w tamtym roku za sprawą radnego Krzesłowskiego został 

zapoczątkowany zacny program rewitalizacji placów zabaw i zostało wybranych 6 placów zabaw. 

Chodziło między innymi o zrobienie bezpiecznej nawierzchni bo to jest dla sołectw duży wydatek. 

Moje pytanie jest takie czy w przyszłym budżecie będzie przewidziana następna pula miejscowości 

czy to na pewno będzie południe gminy. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Tak jak obiecał państwu pan wójt, będzie ułożona kolejność od 

najgorszego do najlepszego stanu technicznego. Rozważaliśmy też aby placami zabaw zajęła się pani 

dyrektor KOSIR-u. Jesteśmy w trakcie prac nad budżetem.  

Radny Łukasz Orfin: Oświetlenie boiska w Pustkowie Wilczkowskim – harmonogram prac, na 

jakim etapie, kiedy i dlaczego nie w tym roku? 

Piotr Ligas: Pustków Wilczkowski nie ma na tą chwilę jeszcze projektu. Jesteśmy w trakcie 

projektowania. 

Radny Łukasz Orfin: Chciałem zgłosić mieszkańca , który od lat u nas mieszkał – pan Henryk 

Janecki jako kandydata do tytułu honorowego obywatela. Chcę tylko zakomunikować wcześniej taki 

fakt. 

Radny Adam Raś: Jakiś czas temu zadałem panu mecenasowi pytanie o zasadność otwarcia 

posiedzenia komisji wspólnej przy braku quorum. Otrzymałem odpowiedź ale najważniejszej 

odpowiedzi na pytanie nie ma. Pytanie brzmiało czy zgodnie ze statutem można otworzyć 

komisję/sesję bez quorum. Żebyśmy na przyszłość wiedzieli jak to ma być. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Punkt 1 odnosi się literalnie do sesji i nie jest wprost regulowana 

kwestia komisji. Nie można nic głosować jak nie było quorum. Komisja doszłaby do punktu 

głosowania i dalej nie mogła się odbywać. Nie chcę państwu narzucać czegoś co będzie niezgodne z 

wypracowaną przez państwa praktyką. 
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Radny Adam Raś: Dalej wracam do paragrafu 29  - punkt 2 „przewodniczący nie przerywa obrad 

gdy liczba radnych obecnych w miejscu odbywania posiedzenia rady spadnie. Pan cały czas odnosi się 

do punktu drugiego a mnie interesuje punkt 1 – czy w ogóle może się odbyć sesja bez posiadanego 

quorum. Wg paragrafu 29 punktu 1 – nie może się odbyć. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Sesja Rady Gminy – jak najbardziej się z panem zgadzam. W 

przypadku komisji nasz statut tego tak nie reguluje.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Ja to tak rozumiem, że 

przewodniczący otwiera sesję wypowiadając formułkę i wtedy stwierdza, że nie ma quorum i rada nie 

może obradować. Ale tą sesję trzeba otworzyć. Jeśli nie otworzę sesji to do kogo się będę zwracała?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Dobry obyczaj do tej pory w tej radzie był taki, że komisja 

odbywała się wtedy, gdy była więcej niż połowa radnych. Jeżeli nie ma quorum to to jest spotkanie 

kolesiów. Jeśli nie ma quorum to komisja nie powinna się odbyć. Odmienną kwestią jest głosowanie. 

Ja akurat nie byłam na tej komisji. Jestem przeciwnikiem zwoływania komisji wspólnych  bo po to 

mamy w statucie poszczególne komisje, żeby te komisje się spotykały. Po to są pracownicy urzędu, 

żeby na te komisje przychodzili.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zwyczaje są rzeczywiście dobrą 

wartością, ale muszę państwu zaznaczyć, że artykuł 24 ustawy o samorządzie gminnym, w którym jest 

napisane, że „radny jest obowiązany brać udział w pracach rady gminy i jej komisji oraz innych 

instytucji samorządowych, do których został powołany lub desygnowany”. Każdy z radnych dostaje 

materiały i zawiadomienie o sesji z wyprzedzeniem. Każdy radny, któremu nie pasuje przyjście na 

dane spotkanie, zgodnie ze statutem powinien się usprawiedliwić. Radni tego nie czynią a my nie 

mamy obowiązku obdzwaniania radnych przed komisją.  

Radny Henryk Łoposzko: Jestem radnym blisko 20 lat i komisje wspólne zawsze były. Nigdy nie 

było sytuacji żebyśmy głosowali coś bez quorum.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa zróbmy dobry 

obyczaj i dzwońmy do Biura Rady, żeby się usprawiedliwić, że nie będę na komisji. 

Radny Wiesław Muraczewski: Na jakim etapie jest przygotowanie procedury projektowej ulicy 

Parkowej w miejscowości Ślęza? Na nowo wybudowanej drodze przy ulicy Pszennej 3 jest zerwany 

chodnik, ja to już zgłaszałem dwukrotnie do Starostwa. Jest to wyrwa pół metrowa. Proszę o 

interwencję. 

Piotr Ligas: Odnośnie pytania drugiego – inwestycja była prowadzona przez Starostwo Powiatowe. 

Ta wyrwa była już dwukrotnie zgłoszona. 

Radny Mariusz Przeździęk: Ze względu na szacunek do Rady nie chciałem tego tematu dalej 

ciągnąć przy okazji dyskusji nad nazwą ulicy. Pani przewodnicząca ja pani autorytetu absolutnie nie 

odbierałem, ja jedynie oceniam pani działalność jako radny bo jest pani przewodniczącą naszej Rady, 

ja podnosiłem rękę przy wyborze pani na przewodniczącą jako osoby doświadczonej na to stanowisko, 

dlatego użycie określenia epitet w stosunku do kontaktów z Jarkiem Zawiszą nie chodziło mi tu o 
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obrażenie kogokolwiek, tylko o to żeby pani przewodnicząca takie zachowanie stosowała do 

wszystkich.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Mamy tutaj dwie panie dyrektorki – 

umawialiśmy  się, że panie nam omówią co zdążyły zrobić w ciągu trzech miesięcy i co planują zrobić 

do końca roku. 

 

Ad.29. 

Dyrektor Kobierzyckiego Ośrodka Kultury Maria Bokun omówiła działalność KOK-u. 

Dyrektor Kobierzyckiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maja Muszyńska omówiła działalność 

KOSiR-u. 

 

Ad.30. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kolejna sesja Rady Gminy odbędzie 

się 27 października  br. o godz. 9.00. 

 

 

Ad.31. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXI Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.13.30. 

Liczba załączników: 3.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20170929. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 

 


